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Betreft:   IJsseloevers en zwerfvuil 
 
 
                                                                                                                               Deventer, 20 april 2018 
Geacht college, 
De afgelopen zomerse week heeft weer tot veel recreatie in de ijsseluiterwaarden geleid. Ook dit jaar blijkt 
dat niet iedere recreant het nodig vindt om zijn afval mee te nemen en de uiterwaarden schoon te houden. 
 
GroenLinks Deventer heeft in het verleden meerdere keren gevraagd om een aanpak van de problematiek. 
Onder andere met de motie "recreatie ijsselfront" in de raad van 30 november 2016 is gevraagd om een 
beheerplan. In de begroting 2018-2022, vastgesteld in november 2017, is geld vrijgemaakt voor een 
beheersplan IJsseloevers; voor 2018 1€ 100.000 en voor 2019 €100.000 euro. 
 
Naar aanleiding hiervan heeft de fractie van GroenLinks de volgende vragen: 
 

1. Welke extra (dus t.o.v. 2017 en eerder) maatregelen en voorzieningen worden in 2018 getroffen om 
de verrommeling en overlast in de uiterwaarden "tussen de bruggen" tegen te gaan?  

2. Idem voor het extensieve recreatiegebied buiten de spoorbrug en de Wilhelminabrug? 
3. Wanneer wordt het beheerplan opgeleverd? Is dit tijdig genoeg om overlast in de zomerse perioden 

in 2018 te voorkomen? 
4. Kan het college inzicht geven in de besteding van de 100.000 euro die voor 2018 is vrijgemaakt? Of 

is dit geld nog niet uitgegeven? (graag een concreet en specifiek antwoord) 
5. Welke voorzieningen worden van de 100.000 euro bekostigd, bijv. openbare toiletten, afvalbakken, 

fietsvoorzieningen e.d.?  
6. Naast voorzieningen is extra inzet nodig op het gebied van toezicht en handhaving. Kan het college 

inzicht geven in de extra inspanningen die in 2018 worden verricht om de verrommeling tegen te 
gaan?  

7. Hoeveel menskracht en uren worden hier op dagen met mooi weer aan besteed en hoe hoog zijn de 
boetes?  

8. Diverse vrijwilligers (o.a. Worp Wegwerpvrij) denken en werken mee aan fraaie IJsseloevers. Ook 
het stadsstrandinitiatief zou een functie kunnen vervullen in het beheerplan. Op welke wijze worden 
deze Deventernaren bij de uitwerking van het beheerplan betrokken?  

 
     
 
Met hartelijke groet, 
 
Halla Baher & Tjeerd van der Meulen - GroenLinks Deventer 


